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Jesse C. Trentadue (#4961)
8 East Broadway, Suite 200
Salt Lake City, UT 84111
Telephone: (801) 532-7300
Facsimile: (801) 532-7355
jesse32(@sautah.com
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UNITED STATES DISTRICT COURT

FOR THE DISTRICT OF UTAH, CENTRAL DIVISION

JESSE C. TRENTADUE, : DECLARATION OF TERRY LYNN
: NICHOLS
Plaintiff,
vs. : Case No.: 2:04 CV 00772 DAK
FEDERAL BUREAU OF : Judge Dale A. Kimball
INVESTIGATION and FEDERAL : Magistrate David Nuffer

BUREAU OF INVESTIGATION’S
OKLAHOMA CITY FIELD OFFICE ,

Defendants.

Pursuant to 28 U.5.C.§1746 I, Terry Lynn Nichols, do hereby certify, verify and

state under penalty of perjury as follows:



1. I am currently an inmate at the United States Penitentiary Administrative
Maximum Facility, which is located at Florence Colorado. My federal registry number is
08157-031.

2. From the outset, I want to acknowledge my poor judgment and culpability
in having assisted Timothy McVeigh. I am also now prepared to identify others who
played a role in the bombing of the Alfred P. Murrah Building in Oklahoma City,
Oklahoma on April 19, 1995. My purpose in doing so is to bring closure, not only to
myself but especially to the survivors and families of the victims of the bombing. Thus
far I have not been very successful in doing this, however.

3. On September 3, 2004, for example, I wrote to then Attorney General John
Ashcroft. My purpose in writing to Mr. Ashcroft was to have the others involved in the
Oklahoma City bombing brought to justice. | was prepared to fully cooperate with the
Department of Justice to achieve this goal. I have never receive a response to that letter
from Attorney General John Ashcroft or from anyone else within the Department of
Justice.

4. Since that letter to Attorney General John Ashcroft, I have been trying to
speak out on the Oklahoma City bombing but have been frustrated in this effort by the

Federal Bureau of Investigation, Federal Bureau of Prisons and Department of Justice.
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The Bureau of Prisons and Department of Justice have denied me all contact with the
media.

5. I had an opportunity to meet with Congressman Dana Rohrbacher. I had
hoped that the results of that meeting would lead to an independent, deeply probing, open
investigation of the Oklahoma City bombing, including what I now believe was the
hidden role of various federal agencies in that matter. Unfortunately, that did not happen.
It did not happen because I was not able to speak openly and candidly with Congressman
Rohrbacher since, despite my objections, an FBI agent was present during that interview.

6. Subsequently, I received a request from Congressman Rohrbacher to meet
with him again, stating that his purpose for this meeting was “to discuss a connection
between the Philippines and the Oklahoma City bombing.” Since I know of no
Philippines connection, I declined to meet with Congressman Rohrbacher a second time.
A true and correct copy of Congressman Rohrbacher’s request for that second meeting
and my response is attached hereto as Exhibit A.

7. In December, 2006, Congressman Rohrbacher issued the results of his two-
year investigation of the Oklahoma City bombing. He concluded that important questions
about the case remain unanswered, largely because the Departient of Justice refused to

cooperate with his investigation. In a media interview, Congressman Rohrbacher said



that based on his investigation, he personally believes that there were others involved who
escaped capture and prosecution. Congressman Rohrbacher was correct about the
“Others Unknown.”

8. I cannot possibly discuss in this Declaration all the information I have
concerning the Oklahoma City bombing and others involved. But crucial parts of this
terrorist act remain hidden from the American people - especially the identities of the
“Others Unknown,” who collaborated with McVeigh in the bombing. There are others
who assisted McVeigh whose identities are unkown to me, but there are two individuals
who I believe to have been co-conspirators and will name as such in this Declaration.

9. One was acting as a government provocateur. The other was a high-ranking
federal government official. I believe both men are now being protected by the federal
government in a cover up to escape its responsibility for the loss of life in Oklahoma. It
is my desire that as a result of this Declaration, my videotaped deposition can be taken so
that I can tell what I know about the Oklahoma City bombing and, thereby, hopefully
trigger a full, fair and impartial investigation of that event.

10.  In December of 1992, Timothy McVeigh told me that while he was serving
in the U.S. Army, he had been recruited to carry out undercover missions. McVeigh did

not say who recruited him, or specify the nature of his mission. McVeigh did say,
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however, that he was to begin making contacts with a “network” of people after the first
of the year and that he was to take no action in furtherance of this mission until called
upon. McVeigh said he would soon be making his first contact “down south.”

11. McVeigh’s first contact came one month later, in Florida. It was with
Roger Moore: a gun dealer who lived in Royal, Arkansas with his girlfriend and business
associate Karen Anderson. McVeigh met Moore at a gun show in Ft. Lauderdale in

January of 1993.
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On Qcrober 0/, /94
IZWei,gh and I stole explosives from a quarry in Marion, Kansas consisting w
of 8-1/2 cases or boxes containing 229 (2 inch x 16 inch) sticks of the gel type explosive gf
¥ known as Tovex. We took no Kinestik from the Marion Quarry. Furthermore, only a ‘gb 3‘
¥ small amount of these quarry explosives was used in McVeigh’s bomb. I do not know %
L what McVeigh did with the other 7-1/2 boxes of Tovex. j\:t
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13.  Thereafter, McVeigh, Anderson and Moore traveled the gun show circuit.
This was McVeigh’s “network” he used to obtain materials, people and knowledge with
ou Q?WW)
which to oan‘?i?}e Oklahoma City bombing. Attached hereto as Exhibits B and C are,

respectively, FBI 302 reports of interviews with Roger Moore and Karen Anderson

documenting their travels around the gun show circuit with McVeigh.



14.  In April of 1993, Moore, McVeigh and Anderson attended a gun show in
Tulsa, Oklahoma. It was at this gun show that McVeigh met Andreas Strassmeir.
McVeigh said that Strassmeir would provide a “safe house” if necessary. McVeigh
referred to Strassmeir as “Andy the German™ and said that Strassmeir was “head of

security at some backwoods place in Oklahoma.”
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15.  McVeigh said that in the summer of »@5#, Moore supplied him with the
explosive known as “Kinestik.” According to a Memorandum prepared by McVeigh’s
defense counsel, McVeigh used this Kinestik as a detonator for his bomb. McVeigh said
that when Moore furnished the Kinestiks Moore said that he (Moore) knew that McVeigh
“would put them to good use.” A true and correct copy of that Memorandum frém
McVeigh's defense counsel is attached hereto as Exhibit D.

16.  In October of 1993, Moore and McVeigh attend a gun show in Knob Creek,
Kentucky. At this gun show, McVeigh had the opportunity to make contact with about 20
people who were bomb experts. McVeigh told me that he himself had no knowledge
about how to construct a bomb, but that he always wanted to gain more knowledge about

how to construct boimnbs. f%u@
Se-  Frsert HIZ frore S

17.  From roughly September 30® until early November 1994, McVeigh

gathered all the components for a bomb. These included: the Kinestik Roger Moore



provided to detonate a bomb, explosives from the Marion, Kansas quarry, two tons of
ammonium nitrate fertilizer, twelve 55 gallon barrels (6 being black metal and 6 being
white plastic) to hold the fertilizer, 3 barrrels of nitromethane which McVeigh purchased
in Texas, and 4 inch x 4 inch x 8 foot treated wooden poles used to secure the barrels in
the Ryder truck. It was after McVeigh had assembled the components for a bomb that he
asked me to rob Roger Moore.

18.  On November 1, 1994, McVeigh approached me about robbing Moore.
Initially, Irefused. McVeigh threatened to harm both me and my family if I did not rob
Roger Moore. McVeigh then went in to great detail about the case with which the
robbery would be carried out. He says that “it will be much easier than you think. Moore
will be like a kitten and will give you absolutely no trouble at all — just trust me.”

19. At this point, I said “If it is that easy, then why don’t you do it yourself
instead of the two of us?” McVeigh then said: “You’'re going to be doing it by yourself. I
will be in New York with an alibi and since Roger doesn’t know you, any investigation
will come to an end.” Instead of New York, I later discovered that McVeigh’s alibi
would be his presence at a gun show in Ohio when the robbery took place.

20.  McVeigh went on to give me the following details about the robbery: It had

to be done on Saturday, November 5, 1994; Karen Anderson, Moore’s girlfriend, would



be leaving at 5:00 p.m. on Friday, November 4, 1994 driving their new white Astro van;
Karen would be gone all weekend to a gun show in Shreveport, Louisiana; Roger Moore
would be home alone; and Moore would walk out of his house at 9:00 a.m. on the
morning of November 5, 1994, where I was to be waiting for him.

21.  Iwas also told by McVeigh that the telephone line to Moore’s house was
underground but comes up on the east side wall of the home and that I was to cut it where
it enters the box. McVeigh said that Moore’s older white camper van would be sitting
right in front of the door under the carport for easy loading of the items taken in the
robbery.

22.  As for what was to be taken, I was instructed by McVeigh not to take
anything belonging to Karen Anderson. McVeigh said that Moore had guns in his
bedroom closets, cash in a filing cabinet and so on. In addition, McVeigh said that Moore
did not have a list of serial numbers for these particular guns.

23. On November 5, 1994, I arrived at Moore’s home about 5:00 a.m. and cut
the telephone line. 1 then stood at the designated corner of Moore’s home and waited.
Moore appeared at the time McVeigh said and, as per McVeigh’s instructions, 1 told

Moore to get down and crawl back into his home on his hands and knees, where I tied



him up. I then gathered Moore’s belongings into his van, which was conveniently parked
next to the door.

24.  Among the things that I took from Moore was a box containing tubes of
nitromethane, which form part of the binary explosive Kinestik: _This was the box of
explosives recently discovered at my Herington, Kansas mﬁl%ﬁe and seized by the
FBI. I hid those explosives at my home after the bombing. Although Moore denies ever
having had Kinestik, these explosives that I took that day were in a box addressed to
“Robert Miller,” which was Moore’s alias. I also have no doubt that Moore’s fingerprints
are on that box and/or those explosives.

25. McVeigh’s share of the robbery was to be $2,000. 1was to keep the
remaining money, which was approximately $35,000 and all other property. But later,
without my knowledge, McVeigh gave about one-third of the 77 guns taken in the Moore
robbery to Michael Fortier. I was suppose to keep the rest of the guns. Attached hereto
as Exhibit E is a true and correct copy of the Investigative Memorandum done on Roger
Moore by Roland Leeds from information obtained by the FBI, including Moore’s

statement to his attorney that he (Moore) would not be prosecuted as a result of the

Oklahoma City bombing because he was a “protected witness.”



76.  When I returned to Kansas following the robbery, I was surprised to learn
that McVeigh already knew that it had been carried out. I never knew how McVeigh had
known that I had gone through with the Moore robbery. In fact, McVeigh seems to have
a way of knowing at all times where I was and what I was doing.

27. I never knew what McVeigh’s plans were with respect to a target for his
bomb. I did know, however, that it was to be carried out on Thanksgiving, Christmas, or
New Year’s Day, which is why I left for the Philippines in mid November of 1994.

28.  1did not want to be present when and if McVeigh did explode a bomb.
Consequently, I left for the Philippines to be out of the country.

29.  While in the Philippines, I never heard any news or media report of a
bombing in the United States. I assumed that since there had been no bombing McVeigh
must have come to his senses. So I returned to the United States on the evening of
January 16, 1995,

30.  Upon my return to the United States from the Philippines, McVeigh
contacted me about eight hours later. Again, he somehow knew that I had returned from
the Philippines and where I was staying.

31. In late January of 1995, I met McVeigh at the Sunset Motel in Junction
City, Kansas. It was at this time that I learned McVeigh had given Fortier some of

Moore’s guns. It was also at this time that I learned the reason for the Moore robbery.
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McVeigh told me that the robbery was “staged” and that Roger Moore was part of
McVeigh’s plot. McVeigh said that [ was chosen to carry out the robbery so that if
Moore was polygraphed he could truthfully testify that he did not know the robber.

32. McVeigh also said that he and Moore came up with the plan to stage a
robbery so that if any investigation of the bombing tracked back to Moore, Moore could
claim that he was the victim of a home robbery rather than a supplier of funds and
explosives used to carry out the attack. McVeigh specifically told me that the purpose of
the robbery was so nobody could link Moore to McVeigh\s\%ﬂ' the bombing. Attached
hereto as Exhibit D is a true and correct copy of a Memorandum from McVeigh’s
attorneys documenting his involvement with Roger Moore, including Moore having
provided McVeigh with the Kinestiks and McVeigh’s threat to “sink Roger Moore” if
Moore testified against McVeigh. It was shortly after this time that I learned that there
had been a change in targets for the bombing.

33.  McVeigh was extremely upset and angry. There, in what I believe was an
accidental slip of the tongue, McVeigh revealed the identity of a high-ranking FBI
official who was apparently directing McVeigh in the bomb plot. The name McVeigh let

slip was Larry Potts - lead FBI agent at Ruby Ridge. McVeigh said he believed Potts was

manipulating him, and forcing him “to go off script,” which I understood meant to change
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the target of the bombing. That was the only time that I ever heard McVeigh refer to
Larry Potts in that context.

34. 1 understood from McVeigh’s comments that no bormbing had taken place
during my absence in the Philippines because the target had been changed, that Potts had
had something to do with the change in targets and that Michael Fortier had backed out of
the bombing plot. McVeigh said that “he [McVeigh] would get even by using the first
blow as a diversion for his second.” McVeigh did not, however, reveal to me either of his
targets.

35.  Onthe morning of April 18, 1995, I was at Geary Lake and helped
McVeigh construct a bomb. The bomb that I helped McVeigh build that morning did not
resemble in any fashion the bomb McVeigh described in the book American Terrorist.
The bomb we constructed was comprised of the metal and white plastic barrels which I
previously mentioned. There were no blue plastic barrels. The bomb was in a V shape,
not a backward J shape and it took up only about half of the truck, not almost the entire
truck as McVeigh’s design would require as described in American Terrorist.

36.  The ammonjum nitrate fertilizer used in the bomb was a problem. It had
been exposed to water or moisture as a result of being stored since its purchase in the fall
of 1994. Consequently, much of the fertilizer had solidified so that it was lumpy.

McVeigh broke the bags of solidified fertilizer into smaller chunks and dropped them
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into the barrels. This worked well for the metal barrels with removable tops, but the
lumpy fertilizer was a problem for the white plastic barrels, which could only be accessed
by a small 3 inch bunghole. McVeigh shoved smaller solidified chunks of ammonia
nitrate fertilizer into these plastic barrels through the bungholes.

37. I poured the nitromethane into the barrels. Neither I nor McVeigh mixed or
attempted to mix the fertilizer and nitromethane. McVeigh then placed one of the
Kinestiks he had received from Roger Moore in each barrel. McVeigh also placed one
stick of Tovex we had taken from the Kansas quarry in each barrel along with the
Kinestik. f{; J)

were used and 20
38.  Altogether, between 90 and 92 fifty pound bags of fertilizerwent into the

#v Furelve (:? @
barrels. To the rear of the V formed by the barrels, we stacked the remaining t%gs of
ammonium nitrate fertilizer that had been soaked in fuel oil since there was not enough
nitormethane. The treated wooden poles were nailed to the floor of the truck to keep the
barrels from shifting. As I mentioned earlier, I do not know what McVeigh did with the
other 7-1/2 cases of Tovex taken from the Marion Quarry and not used in the construction
of that bomb at Geary Lake on the morning of April 18, 1995, but McVeigh was planning
another bombing later.

39.  Attached hereto as Exhibit F are three sketches I made of various bomb

configurations. Figure number one is the version of the bomb which Lori Fortier said that
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McVeigh had described to her. She told about this at the trial. If I am not mistaken,
think Lori testified that the open face of this V shaped bomb was pointed towards the
Murrah Building. If I also remember correctly, Lori said that McVeigh illustrated the
shape of this bomb in her home by using soup cans to represent the barrels containing
fertilizer.

40.  Figure two is the bomb that McVeigh and I built at Geary Lake on April 18,
1995. 1t consists of barrels arranged as I have drawn them, with the ten bags of
ammonium nitrate fertilizer soaked in fuel oil stacked at the bottom of the V. The treated
poles we nailed to the bed of the truck to prevent the barrels from shifting are also drawn
on this figure.
/ﬁr; 41.  Figure 3 is the bomb McVeigh describes in the book American Terrorist.
Exhibit F,is a photograph of the damage done to the Murrah Building by the explosion.

42.  Not only did the bomb McVeigh described in American Terrorist not
resemble the one we built on the morning of April 18, 1995, the bomb McVeigh
described is larger and thus required more bomb making materials than what was in the
Herington storage shed. The bomb McVeigh described also displayed a level of expertise
and sophistication which neither McVeigh nor I had in building a bomb.

43.  In fact, I was present when McVeigh attempted to construct and detonate an

ammonium nitrate bomb using a one gallon plastic container. McVeigh used Tovex as a
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detonator for that bomb, but the only thing that exploded was the Tovex. It blew the
fertilizer all over the ground. The fertilizer did not explode.

44.  1was not present with McVeigh on April 17, 1995, when he picked up a 20
foot Ryder truck. Furthermore, I never saw or spoke with McVeigh aﬁer he left Geary
Lake on the morning of April 18, 1995. [ was not with him in Oklahoma City on April

19, 1995.
41, Neither do I know the identities of the individuals seen with McVeigh on
| April 17, 1995, when he obtained the Ryder truck or in Oklahoma City on the morning of
April 19, 1995, when he drove that truck to the Murrah Building. I likewise had no
knowledge as to McVeigh’s target that morning.

42.  The only indication I had from McVeigh about the identity of his target was
that he “wanted to make a statement” and that he was targeting some structure. I did not
discover that the Murrah Building was the target until news of the bombing appeared on

43.  On %Mﬁﬁ:ﬁ 1995, I went to the Herington, Kansas storage shed
where McVeigh kept some of his things. In that shed, I found the rear license plate from
the yellow Mercury McVeigh was driving when he was arrested after the bombing. [also
found at least one hand grenade. The license plate and hand grenade I threw into a nearby

TIVer, am Friday merning the 2/
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44,  That license plate was on the Mercury when I followed McVeigh to
Oklahoma City prior to the bombing. We left the Mercury there to be used by McVeigh
as a getaway car. However, McVeigh removed the plate and brought it back to Kansas.

45.  To this day, I have never understood why McVeigh removed that license
plate, which eventually led to his arrest, brought that plate back to Kansas and

iz D
deliberately left it in that storage shed among 5% personal possessions.

46.  On Friday, April 21, 1995, T heard my name mentioned on the radio in
conjunction with the bombing. I also heard Attorney General Janet Reno say that the
Department of Justice would be seeking the death penalty for anyone associated with the
bombing.

47.  Upon hearing that, I panicked and thought this would certainly be a case in
which the FBI would shoot first and ask questions later. So I told my wife to grab our
daughter because we needed to go to the police station. It was my belief that it would be
the safest place to be when the FBI came for me.

45.  Finally, on the morning of April 21, 1995, T also hid the case of e;glosives
Conponen?s @ Components -QJ\)
“Yaken from Roger Moore under my Kansas home. Those explosimgan mportant

piece of evidence clearly linking Moore to McVeigh and the bombing. I never imagined

that once these explosives were seized by the FBI, Moore’s involvement would remain

hidden to this day.
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48.  The statements set forth hereinabove are based upon personal knowledge.
Executed under penalty of perjury this ¢ g 72 day of February, 2007 at Florence

Colorado.

Terry Ly, Nichols™ ™
No. 08157-031
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CERTIFICATE OF SERVICE
I HEREBY CERTIFY that on the / é /bfday of February, 2007, I caused a true and
cotrect copy of the foregoing DECLARATION OF TERRY LYNN NICHOLS to be

served via U.S. mail, postage prepaid, upon the following:

Carlie Christensen

Assistant United States Attorney
185 South State Street, Suite 400
Salt Lake City, UT. 84111

R

G:\6201\\FOI4 Appeal\FBI-FBI OKFOWICHOLS DECLARATION AMENDED. wpd
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On November 17, 2006, Chairman Rohrabacher renewed his request for a visit with you.
Previously, you had declined 2 request to meet with him to discuss a connection between the

Philippines and the Oklahoma City bombing. _ e, e r ne car e tromn

Tt is entirely your decision whether you would like 1o meet with Chairman Rohrabacher,
and neither your acceptance not your refusal to meet will affect the conditions of your
confinement, or any other Tights, privileges, or obligations. Please sign below to indicate that
you have either agreed to meet with the Chairman, or declined fo meet with the Chairmah.

If you choose to meet with the Chairrhan, you should be advised that the scheduling and
logistics of the meeting will be at the discretion of the Federal Bureau of Prisons (BOP).

I accept the mesting with Chairman Rohrabacher:

Tercy Nichols " Date

1 deckine io meet with Chairnan Rohrabacher: iy w 2 ploy oL
d Terry’l\%‘i‘chols Date

)

285/ [i-20-200%L

ficial Date

Sighanurg)of BOF O
i
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[ DCNO 009256001-1 i

302 {(Rev., 3-10-82)

-1-
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
pate of transcription 5/27/85

ROGER E. MOORE, white, male, date of birth December 20,
1834, 6435 Albert Pike Road, Royal, Arkansas, telephone number
{501) 767-2431, was advised of the identities of the interviewing
agents and that he was being re-contacted in ordex that he might
provide additional information regarding the investigation of the
bombing of the ALFRED P, MURRAH FEDERAL BUILDING, pklahoma City,
Oklahoma, on April 13, 1995, MOORE had voluntarily appeared at
the Hot Springs, Arkansas pffice of the FBI, and thereafter,
provided the following information:

He had lived in the Fort Lauderdale, Florida area from
about 1965 through 1986, He still maintains a residence at
2555 Southeast 13th Strest, Pompano, Florida, telephone number
{507) 288-0173, where he wife, CAROL MOORE, resides.

1n 1986 he moved to the Hot Springs, Arkansas area and
lived on Timber Lake Drive until about two and a half years 890
when he moved to his current residence, which is a ten-acre farm.
KAREN ANDERSON lives {ith him at his current address. ghe also
handles all office type procedures for his business, which is
either ca%;ed "AMERICAN ASSAULT COMBANY" or "THE CANDY STORE."

“' 1n the late 1980s, he started going te gun shows and
had a few long guns that he sold there, Due to gun regulations,
he &scided that a good hobby and side line would pe to sell
accessories for weapons and ammnition. He gets most of his
products from either WATO or US AMMUNITION SURPLUS. He often
sbteins these supplies from the soldier of- Forbune Gun. Show in
Las Vegas or the Rnob Creek, Kentucky, gub show. He primarily
sells ammunition in the calibers: .308, 223, .30-08, and .50
caliber. At the peak of his success a few Yesrs ago, he probably
netted §40,000,to $50,000 on rhis business. Although he does
make money on the pusiness, he does it primarily as 2 heblyy since
he was previously asuccessful and does not really need the money.
He has beern around weapons a1l his life and was &R Brmament
Sergeant and captain of the Rifle Team in the UNITED STATES AIR

FORCE.

Investigation on 5/18/95 at Hot Springs, AR File # 174A-0C-56120 D-9256

Shz JONATHAN R. HERSLEY, MARK A. JESSIE, JAMES E. JUDD

py and JOHN R. qIPPRRD JRH/w] pate dictated 5/24/9%

This document contains peither recommendations nor conclusions of the FBI. It
is the property of the FBI and is loaned to your agency; it and its contents
are not to be distributed outside your agency .

Exhibit B
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“NO 009256001-2 ]
. 302a (Rev. 11-15-83)

174A-0OC-56120
continuation of FD-302 of ROGER MOORE, On 5/19/95, Page 2

He met TIMOTHY MC VETGH in Jamuary 1993, at a gun show.
mhip show was at the Armory on state highway 84 in
Fort Lauderdale, Florida. MC VEIGH sold flags, books, uniforms,
nyWhite Power" T-shirts and copies of the spurper Diaries.” He
bought a rebel flag and a clock from MC VEIGH. MC VEIGH told him
that he (MC VEIGH) had recently been to gun shows on the Eastern
ceaboard where he had sold .308 caliber ammunition.

Upon vigiting with MC vEIGHE at the Armory, he learned
+hat MC VEIGH was going to another gun show at '"Dinper Key,"
which is at tocomit Grove, Florida. MC VEIGH already had
regerved a table &bt that gun shovw and offered to allow MOORE to
use half of the table. Since this is a very desirable show, -
MOORE accepted the offer. MC VEIGH told him he was staying with
his sister in Hollywood, Fiorida, and gave MOORE his sister's

telephone number. MC VEIGH indicated that his sister's misband
was an electrical contractor and MC VEIGH was working for the
contractar.

He next paw MC VEIGH about four weeks later at the
»Dinner  Key™ gun ahow, Coconut GIrove, Florida, where both of them
sold fromw the same rable. MC VEIGH paid the 450 fee for the
table apd did not ask MOORE to PEY $alf. MOORE's wife, CARCL,
provided sandwiches for MC VEIGH. MC VEIGH drove & blue
Chevrolet GEO with New vork tage on it. Every time he saw

MC VEIGH, MC VEIGH was driving this vehicle and seemed to be
carrying all Lis belongs in it. In one letter, MC VEIGH advised
he had put a Michigan tag on the vehicle, but MOORE never Saw
that tag. WMC VEIGH—tnaiﬂaﬁedﬁthat ne put the Michigen. tag on the
vepicle as MC VEIGH was vigiting a friend from the military in
Michigan.

:n!visiting with MC VEIGH, MC VEICH seemed very
ipnterested in the world money SUppPLly. swhite power," and the
wpgrner Diavies.”

after the "Dinner Xey"® gun Show, he believes that
MC VEIGH returned to Hollywood, Fiorida. Prior to MC VEIGH's
departure, MOORE extended an igvitation to MC VEIGH to stop by
his ranch in Arkansas az MC VEIGH had mentioned travelling in the
western United States. In Aprili 19%3, at the Tulsa, Oklahowma,
chow, MOORE ran into MC VEIGH again. MC VEIGH did not have a
booth at this gun show and just walked around locking at exhibits

9248 Page 2
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~NO 009256001-3 ]
i02a (Rev. 11-15-83}

1742-0C-~56120

continuation of FD-302 of ROGER MOORE, On 5/19/95, FPage 3

and talking to people. MC VEIGE always wore nis full U.S. Army
Desert Storm Uniform when attending gun shows. He does not know
if MC VEIGH purchased anything at this gun show.

Toward the end of the Tulsa gun show, he asked MC VEIGH
where he was going and MC VEIGH indicated out west. Since
Hot Springs was not too far away from Tulsa, MOORE invited
MC VEIGH to stop by hig ranch and MC VEIGH indicated he would 4o
so. He does not remenber if MC VEIGH followed him (MOORE) to the
Hot Springs, arkansas, ranch OT not; however, rheir mutual
arrivals at the ranch were fairly close in rime.

. MC VEIGH gtayed about two and a nalf days with him and
KAREN ANDERSON at the ranch. puring that visit, MC VEIGH took
over the house. An example of this is MC VEIGH's going to© the
kitchen and fixing his own mezls and eating whatever he wanted o
out of the refrigerator. This somewhat irritated MOORE; however,
ne said nothing about it to MC VEIGH. MC VEIGH also daid a lot of
reading of magazines, such as Time, U.S5. News and World Report,
coldier of Foriume, Flrealims Journal, NRA Magazine, and travel
magazines. MC VEIGE was VEIY nantsy" as well as being intent on
whatever hé was reading or discugsing., MC VEIGH was vhyper" on
black hglicoptars and also the Turner Diaries. MC VEIGH tried to
get MOORE to read the Turner piaries and MOORE, read about three
chapters and quit. MOORE does receive the magazine "Spot Light,"
but MC VEIGH did not subscribe te it for him. Somecne else sent
him the subscription.

KEREN ANDERSOR had MC vEIGH help her with odd jobe in
the yard. ANDERSON also had MC VEIGE help her put some FM-60
kits" together. The M-60 initiators ipciuded in these kits were
purchasad used; therefore, it was necessary for MC VEIGE to
completaly take them apart and refurbish them prior to ineluding
them in the kits. MOORE told KAREN that she should not make &
house guest work like that. MC VEIGH may have over heard this
conversation, because shortly thereafter, MC VEIGH suddenly said
he was leaving. MC vEIGH said he was probably headed out west.

tn mid-September 1993, at the Seldiers of Fortung qun
ghow in Las Vegab, Nevada, he again ran into MC VEIGH. CAROL
MOORE was with him (ROGER MOORE) at this gun show. This is the
biggest gun chow in the nation. on the first night, he allowsd
MC VEIGH to sleep on the floor in the motel room with he and his
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wife. It was during this show that he ohserved the previcusly
mentioned incident, wherein MC VEIGH overheard scomeons talking
use the word spatriot.” Upon hearing this word, MC VEIGH made &
point of rumning =fter this individual and had a conversation
with that person. MOORE had noticed some Lype of law enforcement
padge under the coat of this sndividoual and was concerned that
MC VEIGH's actions would reflect negatively on MOORE. A8 &
result, he called MC VEIGH down and told MC VEIGH not to get into
discussione aboutl controvergial topice, ag it would cause both of
them to get thrown out of the gun show. Thig angered MC VEIGH
and they had,an‘argumant. He then told MC VEIGH that MC VEIGH
could not spend the night in their motel room. He did not see

MC VEIGH again at the convention after this.

The first week of october 1993, he again saw MC VEIGH
at the KNggrgggek,.gegtucky, gun show. This i=s & very big show
with a'ldﬁ”mf“éxbibi@éi'iﬁéiﬁa&hg about* 26+ people; who axe
exparts. i hombs. He does not ¥now whether MC VEIGHE talked to
any of these people about bomb making or not a8 he did net have
much coptact with.MC VEIGH st this show. He did not see
Me VEIGH's vehicle on this occasion. MC VEIGH primarily talked

to KAREN ?PDERSON at this show.

¢ since he (MOORE) spends nid-December through March in
Florida, he did not =ee MC VEIGH when MC VEIGH visited the ranch,
in Arkansas, in late January 19%4. KAREN ANDERSON did call and
rell him that MC VEIGH just showed up at the ranch. XAREN
ANDERSON was the only come at the ranch at that time, and MC VEIGH
could have looked throughout the residence when ANDERSON was
ocutside feeding the 1ivestock. During no vipit did MOORE ever
show MC VEIGH any of hig weapons sollection, which was behind
closet docrs in the master bedroom. It would have been easy for
MC VEIGH to open those doors; however, and pee the entire
collection.

He pever heard MC VEIGH talk of girifriends and had no
reason to believe MC VEIGE had any romantic interest in KAREN-
ANDERSON. He thinks MC VEIGH posBibly came to the ranch when
MOCRE was not there as MC VEIGH was either needing a place to
stay or possibly to "case™ the ranch. MC VEIGH was always broke.
M VEIGH never mentioned any friends or names of friends.

MC VEIGH would often ralk of going into remote areas and camping .
He was needing an uglice pack® and "space plankets® at one cime,
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at one of the gun shows. Thig is consistent with a camper' s
needs. MC VEIGH hed a good knowledge of weapomnry, but MOORE
disagreed with him on several points. He never heard MC VEIGH
talk of making a bomb. He offered to let MC VEIGH call him
collect; however, MO VEIGE never did so. He knows of no
telephone calls that MC VEIGE made fvom the ranch in Arkansas.

The last time he saw MC VEIGH was on MC vEIGH's third
visit to the ranch in Arkansas, which was between mid-April and
the end of May 1994. This visit was before a vacation he took
beginning in June 1894, MC VEIGH appeared unanpounced on this
occasion. MC VEIGH mentioned that he had a friend from Fort
Riley, Kansas, that was in MicHigan, that he had been living with -
for a while. He believes MC VEIGH was on his way £rom Kingman,
Arizoma to New york. This may have been the cccasion when
MC VEIGH went back to New York in relation to some type of estate
settlement . MC VEIGH mentiorned in a letter he was going to get
500 from some relative’s estate. MC VEIGH stayed for two days
on this wvisit in Arkansas. ‘

. Thefe was & noticeable change in MC VEIGH when he
visited on.this occasion in the late Bprimg-of i b4, MC VEIGH
wanted tospleep where he could 1ook out the windows to see if
anyone Wag approaching the residence. He alse slept with a gun
under his pillow, MC VEIGH normally had in him possession a .45
caliber hand gut, but cn this occasion had addedwawnﬁmimSQWRMger.
This was the occasion he previously mentioned, wherein MC VEIGH
was out in the driveway racking the rounds out of the automatic
weapen onto the driveway in & rapid mammer. MC VEIGE was. very
angry about the April 1983, rederal Agent’'s actions against the

Branch Davidians in Waco, Texas.

) Ee recalls MC VEIGH left abruptly after two days, but
he does not remember an altercation betweel himself and MC VEIGH.
MC VEIGH said he was going to observe the Russian troop vehicles
and assault vehicles that were peing brought into the :
United States and were at caucier, Mississippi, OF at Guliport,
Migsissippi. Thereafter, MC VEIGH was suppose Lo go to work
again for his wrother-in-law in Hollywood, Florida. That is the
1zst time he saw MC VEICH in perseh.
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His only means of contact with MC VEIGH was either when -

MC VEIGH would call or through letters. fe never had a telephone
number for MC VEIGH. He recalls the address he always gent.
letters to MC VEIGH was something like 1711 Stockton Hill Drive,
Kingman, Arizona, put that he relied on KAREN ANDERSON toO provide
the exact address.

about 30 days after MC VEIGH's last visit to the ranch
in Arkansas, MC VEIGH wrote a 1etter to MOORE advising that he
had returned to the Kingman, arizoha area and had taken Highway
T-10 back from Florida to Arizona. -
He was robbed at gun point on November 5, 1994, and
MC VEIGH was a suspect that he mentioped to the gheriff's CEflce
+hat investigated this robbery. The persin he obeserved as the
robber was not MC VEIGH, but he suspects that MC VRIGH set the
robbery up. He believes this because of the few people who had
wisited MOORE's residence. MC VEIGH was the only individual that
MOORE hazs not known a 1long time, whoe has vigited the ranch.
additionally, thesrobbery was a military type actienm, wvhich was
congistent with MC VEIGH'e personality. The robber had some
knowledge pf what to lock for in the residence, but did ask some
questiongsd The robber took all of the long gung, but left some
of the hand guns, which were in plain sight. Thizp was unusual
and he- could not account for any pattern in this regard. It was
also unusual that the robber took very few things out of KAREN
ANDERSON's rQOMm.

The robbers used MOORE's van to make their get away
from the residence. They drove it a short distance away and then
evidently transferred items to another vehicle. In the van,
LNDERSON had made a storage area out of fabric. This consisted
of pockets sewn on & large piece of fabric which wag stretched
from the ceiling down to 2 counter. In one of the top pockets
was the list of serial numbers for all of MOORE's weapons. He
xept it with him when he was in Florida so that it would not be
with the weapons in case they were stolen. Alse in this same
pocket was an envelope containing shout $600, Since the robbers
ook cash and jewelry from the residence, it was uynusual that
rhey did not take the cash from this pocket. It is logical that
they would want to take the list of serial numbers to keep the
weapons Irom being entered into law enforcement computers.
pmether unusual thing about the robbery related to the fact that
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the lug Duks oOR cne wheel.on the van were lospsened. When he
discovered this, he looked at the lug wrench and noticed that
there was mud on it, which was consistent with the area where the
van was recovered. He can not imagine why the robbers would take
time to looeen those nute.

His neighbors did not actually see the robbers the
night befors the robpery; however, they reported that their dogs -
had barked-more—then-usual. The-enly—persen--from. the area-£hal.
knew that KBREN ANDERSON was going ‘to be gone that .weekend..was .
the local gun dealer named BOB, who runs BOB'S GUN SHOP. BOB is
a white, male, about 33 years of age, 300 pounds, and about
6 feet tall. It is common for BOB' to inquire of KAREN ANDERSON
about her attendance at gun shows, as BOB alsoc goes to the gun
ghows .

The boots that the robber wors were made of a grey
leather, that was either suede, or leather which had been turned
inside out. The boots only came spout half as far up the leg as
do combat boots. He could not see the soles of the boots.

ofher than MC VEIGH, BCOTTY WATSON is about the only
non-family member who hap .stayed at hig ranch. WATSON is a long
time £riend who is & County agriculture Agent from Saint Francis,
Minnesota. WATSOW is white, male, about 32 years of age.

He has contacted numercus other people who have been

victimized by armed robbers in the area that he resides and

. together they have come up.with a. $38,000 reward for the robber.
He wrote MC VEIGH a letter and told him about this rewzrd and
tried to get MC VEIGH to come to Arkansas. He believed if he
could get MC VEIGH to meet with him face to face, he could tell
from MC VEIGH's actiong whether or not MC VEIGH was involved in
the robbery., ThHis was also the reason that he continued to write
MC VEIGH letters. Some of those ietters had rhetoric in them
that he thought would convince MC VEIGH that he {MOORE) was in
1ine with MC VEIGH's New World Order type ideas. He wrote to
MC VEIGH at the Kingman address and it took sbout a month to get
a response from MC VEIGH. He believes the first response he got
from MC VEIGH was the letter that MOORE recently found in his van
and provided to the FRI. This letter was postmarked January 12,

1385,
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Wwith regard to other victims of armed robberies in the
same time frame asg his, he contacted the Arkansas Pawn Brokers
rssociation and learned of three pawn shops that were robbed in a
similar manner in Arkansas, a8 well as a doctor who lives in
Mountain Home, Arkansas. Also a RON WINKLE, Prattsville,
Arkansag, was victimized. )

In the letter postmarked January 12, 1995, MC VEIGH
provides a detailed story of a black sedan trying to run MC VEIGH
off the road, and MC VEIGH providing his thougnts on who might
have robbed MOORE. It is unusual that MC VEIGH would not want to
come Work on a $30,000 reward as MC VEIGH always need money. In
MC VEIGH's letter, he refers to MOORE's "Oklahoma problem.” -
This refers to MOCRE's arrest by OXLAHOMA HIGHWAY PATROL on
octeber 27, 19%3, which MOORE believes was unfounded and
eventually was reduced to a misdemeanor offense. MOORE believes
that the reason the OKLAHOMA HIGHWAY PATROL stopped him was due
to a case of mistaken identity. They then found a weapon that he
carries in his vehicle that was loaded and charged him with
carryving a loaded weapon.

He responded to MC VEIGH's letter, postmarked
January 1;{ 1995, and continued to tzy to iure MC VEIGH back to
arkansas: He has no copy of the letter which he sent to
MC VEIGH, and in fact, had no copies of any letters betweel
himself and MC VEIGH, except the letter which he eurnished to the
FEI previously. He pelieves that MC VEIGE then sent him another
letter, because of the letter which he (MOCRE} wrote in April,
1995, to MC VEICGH which -etarts out *I'm reading yvour letter and
answering it ? for ? ."

MOORE was previously shown a copy of this letter by
SA MARK JESSIE and provided an explanation as to portions of the
letter. He further explained that in the letter where the term
"patriot" is uged, this means someone who is interested in strict
interpretation of the Ynited States Constitution. When he
mentioned in the letter "our security has been compromised, * he
is talking about the minimal security measures at the ranch,
which were known to MC VEIGH. The quote "two supel leads"
referred to MOORE's learning of two additional persons who were
victims of similar armed robberies.
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The last letter he received from MC VEIGH was in about
March 1995. There was DO mention of any upcoming big gvent or
possible bombing. He hag never heard MC VEIGH talk about
purchasing any land in Migsouri or elsewhere. Since MC VEIGH was
always broke and seldom worked, that would have been an
unrealistic idea Erom MC VEIGH.

He first remembers hearing of STEVE COLBERN in about
the Fall of 1$92. He recalls KAREN ANDERSON talking to him about
a delivery problem invelving ammmition that COLBERN had ordered.
mhis was an order for a.canister of .50 caliber ammunition by
COLBERN. COLBERN had provided & post Office Box and UPS will.
only ship to a street address. Several telephone calls between
COLBERN and KAREN ANDERSON oceurred during this period of time.
COLBERN ordered another canister of .50 caliber ammunition again
sometime in 1993.

KAREN ANDERSON talked to COLBERN telephonically wore
than he did. Neither he nor ANDERSON ever personally met
COLBERN, He talked to COLBERN three or four times on occasion
wher ANDERSON was not party to 2 portion of the relephone call.
often wher ANDERSON was talking to COLBERN, he would have a
technical guestion about ammnition or other matters and ANDERSBON
would have MOORE telephonically talk to COLEERN about those
matters.

He was somewhab concerned about shipments to COLBERN as
COLBERN alwaye called from a pay telephone and also had shipments
deliversd to an address near the California border of Arizona.
gince Califcrnia has a ban on ammunition shipments, MOORE was
concerned that COLBERN might LIy to get a delivery made into
california, thus getting MOORE into trouble.

over a period of time, the calls from COLBERN became
shorter in duratiom. rdditionally, since COLBERN had not made an
order since zbout 13993, MOORE betcame less interested in talking
to COLBERN. :

In one telephone conversation, COLBERN spoke of a bad
gituation invelving a traffic violation, wherein the cofficers
searched a bag and found a videc tape in COLBERN's possession
which linked him to sOme paramilitary activities, incloding
display of a Browning .50 calibexr mounted on a tripod. COLBERN
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never told MOORE he was 2 fugitive. COLBERN did seem to be
rparancid” about seeinyg "black helicopters,¥ which are commonly
known to be used by law enforcement agencies.

He believes that COLBERN or ANDERGON told him (MDORE)
that COLBERN was somewhere in the desert in Californisa, camping
cut, living in caves, and doing maneuvers.

He zlso recalls GOLBERN mentioning one time that he had
a cache of some type stored in two different caves. Later,
COLEERN said that someone hed discovered one of tbe caches.
COLBERN also said that a Game Ranger had chased him on one
occasion, and indicated that if anything eise happened to him, .
COLEERN was going to start shooting.

at some point in time, KAREN ANDERSON told COLBERN that
MC VEIGH was also in the same area and interested in similar
activities, including mansuvers in the dezert, etcetera. He
believes it was possible that KAREN was talking to COLBERN and
MOORE wrote a ngggaand passed it to her advising her to tell
COLBERN of MC VEIGH's address. The only address they had fox
MC VEIGH was the addrees on Stockton Drive in Kingman, Arizona.
Early in gheir association with MC VEIGH, he told them that he
uged the ‘alias TIM TUTTLE. MC VEIGH was a very secretive
individdal and MOORE did not ask any questions about why MC VEIGH
used this alias. ANDERSON gave COLBERN the mame TIM TUTTLE
rather than MC VEIGH.

He recalls receiving.a.lettes. from MC VEIGH when
MC VEIGH wae in New vork., He believes that MC VEIGH said that he
used phopy vehicle 1icense tags and took the interstate in ’

getting to New York from Arizoma. MC VEIGH also said that he had
put some type of note on a power pole in the desert for COLBERN,
but that since he (MC VEIGH) was in New York, he would not be
able to make the mesting. MOORE would have told COLEERN of this
information the next time COLBERN called MOORE or ANDERBON.

rater MC VEIGH also mentioned in a letter chat he had not made
contact with COLBERN and did not want €O wother with him,

MC VEIGH gave no further explanation as to why he did not want Lo

make contact witl COLBERY. . .J
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[ He never arranged to get any other people in contact
with MC VEIGH or COLBERN, He has had no other association with
COLBERN or MC VEIGH than what he has indivated to the
interviewing Agentsg. He does Dot know JAMES NICHOLS,

TERRY NICHOLS, MIKE FORTIER, MIKE FOLEY, ED PRULSEN,

DAVID PAULSEN, or KEVIN NICHOLAS. He never sold or gave any
weapons to MC VEIGH. He has not assisted COLBERW or MC VEIGH
monetarily or in any pther way, excepht as teld to the
interviewing Agents. MC VEIGE never asked him to refer people
with similar beliefs to him (MC VEIGH) . He does not recall
COLBERN asking him to forward letters for nhim; however, KAREN
ANDERSON did re-mail a letter for COLBERN.

1L*
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KAREN GARLAND ANDERSON, date of birth January 21, 1843,
was advised of the identities of the interviewing Agents and the
nature of the investigation. She voluntarily furnished the
following information during her interview at the Garland County
Sheriff's Office in Hot Springs, Arkansas:

ANDERSON advised that she is the girlfriend of ROGER
MOORE, and they both reside at 6435 Albert Pike, Royal, Arkansas
71968, ANDERSON advised that she moved to Arkansds to get out in
the country and have horses out in the open spaces. She formerly
lived in Florida, and she had to travel too far to board her
horses and pay too much for their food. ANDERSON formerly worked
for PARKER MERICK which she said was a screw company. She has
known ROCER MOORE 17 or 18 years. MOORE formerly built boats.
ANDERSON also knows CAROL MOORE who is the wife of ROGER MOORE.
CAROL MOQRE comes sometimes to visit XAREN and ROGER in
Hot Spripngs. - ANDERSON and MOORE moved to Arkansas in May
approximately nine years age.

F ANDERSON advised that she does know the individual
named TIM MC VEIGH. She also knows that MC VEIGH uses the name
TIMMY TUTTLE. i ,

| GMeSR@.QGEAS4es . ANDERSON could not remember exactly when she
met MC VEIGH but believes 1t was either two or three years ago,
ANDERSON remembered ROGER MOORE calling her in Arkansas from
Fort Lauderdale telling her that he met this guy form Desert
Storm at a gun show. This guy, referring to MC VEIGH, use to be
a chain gunner from the Army in Desert Storm. . MOORE advised that
he invited MC VEIGH to stop by and visit if he was ever in the
Hot Springs area. MOORE gave directioas and an address to

MC VEIGH and told ANDERSON that MC VEIGH would be stopping by
because he was touring the country. -

ANDERSON remembered that the first time MC VEIGH
stopped by was sometime in April or May, 1983. MC VEIGH appeared
to be very nervous and was always running on the broke side.
ANDERSON remembered paying MC VEIGH approximately $60 to do odd
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jobs around MOORE’s and ANDERSON’s farm, XMC VEIGH helped nmow the
vard and did other yard work as well as clean the house.

ANDERSON remembered on the first occasion that MC VEIGH visited
that he put a wire on the roof which was an antenna. This
antenna was hooked up to MC VEIGH’s shortwave radio which he
enjoyed listening to on a regular basis. o©One thing that
irritated ANDERSON about MC VEIGH was that, whenever MC VEIGH was
hungry, he would just go. in the kitchen and fix himself some_
food. MC VEIGH would not ask anyone else if they were hungry and
would just take care of his own needs.

ANDERSON remembered that the next time she saw MC VEIGH

was during the winter months in either late 1993 or early 1994.
MC VEIGH called to say he was just stopping by and wanted to know
if he could spend the night. MC VEIGH knew that ROGER MOORE was
gone to. F¥borida. MC VEIGH did stop by and spend the night.
ANDERSON and MC VEIGH had supper together, ANDERSON could not
remgmber where exactly MC VEIGE was going, but he was usually
either coming back from New York or going to Arizona. MC VEIGH
washed his clothes while visiting and also took a shower,
ANDERSON remembers that MC VEIGH was Very angry about the Waco
incident and extremely upset. MC VEIGH talked a lot about Waco.
ANDERSON believes that MC VEIGH was driving a small foreign car,
pessibly a Nissan, four-door, green in color. ANDERSON could
only remember one letter that MC VEIGH wrote to MOORE.

The next time that MC VEIGH visited was in the spring,
and he stayed only cne ‘or two days. MC VEIGH again did odd jobs
around the farm, and ANDERSON remembered paying him $50. :

MC VEIGH was once again either going to New York or Arizona.

MC VEIGH had plenty of chances to look around the house
to see what possessions that MOORE or ANDERSON had 'in the house.
ANDERSON could not be with MC VEIGH and watch all of the time,
and, in fact, he stayed in her room on one visit. All MC VEIGH
ever talked about was the war or Waco. MC VEIGH was very upset
that the children got killed at Waco. He wondered why the
building was burnad down in waco.

MOORE and ANDERSON made a list of potential suspects of
the people who may have robbed them in November, 19%4. TINM
MC VETIGH was on that list which was given to the sheriff’s
office. ANDERSON was shown a safety depasit box key, and she
identified it as the key to their safety deposit box at their
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local bank. At this point during the interview, ANDERSON was
visibly upset and relieved at the same time to know that MC VEIGH
was the individual who actually robbed them. ANDERSON cried and
stated that she was relieved to know who robbed them because she
has been trying to find out. ANDERSON has been worried that
someone might come back and rcb them aqaln.

ANDERSON advised that she had received a 1etter
addressed to her at her post office box in Hot Springs, Arkansas.
This letter had enclosed in it a map showing the location of the
farm on which ROGER MOORE and KAREN ANDERSON lived. ANDERSON
believed that this map was a warning to MOORE and ANDERSON to
t+ell them that someone knew where they lived and maybe they
should not cause so much trouble. ANDERSON helieved that
possibly someone was upset that they were inguiring about who
could have robbed them. ANDERSON and MOORE have been deing a lot
of work in an attempt to determine who may have heen responsible
for:- their robbery in November, 1994, The letter was actually
addressed to KAREN MOORE at 2 bad address. Whoever wrote the
letter must have known that it would be returned to the return
address which was ANDERSON’s post office box, Whoever wrote the

" letter and enclosed the map had to know ROGER and CAROL MOORE and

KAREN ANDERGSON.

ANDERSON advised that ROGER MOORE was attempting to get
MC VEIGH to come by and help put up a security system at their
farm. ANDERSON was aware that MOORE had written MC VEIGH on past
occasions and, in the recent past, had attempted to get him to
come by the farm. -

ANDERSON advised that the robbers took approximately
$10,000 worth of property from them: Monhey was hidden in the
van, but they did not take this money. However, they took a list
of serial numbers of the stolen weapons that belonged to MOORE.
The robbers did not take her jewelry.

ANDERSON was aware that MOORE was trying to get
MC VEIGH to come back. so that he could lock him in the eyes to
see if MC VEIGH was the individual whe robbed him. MOCRE
malieved that he could tell by looking at MC VEIGH face to face.
ANDERSON was aware that MC VEIGH went by the name B0B MILLER.
MOORE would use this aliazs name for protection. Individuals
coming to gun shows get names and addresses of gun dealers in an
attempt to locate them and later rob them.
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ANDERSON personally wrote MC VEIGH at his address in
Kingman, Arizona, to get some help putting in a security systenm,
She was especially concerned about the approach to the back of
+he house. This occurred after the November robbery.
<honibanraamihtdenmitioc, and two individuals mentioned were RICK
CLAYTONBAUGH and SCOTT WATSON. WATSON is from Minnesota and has
mentioned that he was knowledgeable of information regarding the
New World Order. WATSON owns a grass farm in Minnesota and may
%now MC VEIGH. ANDERSON believes that she met WATSOR during a
machine gun shoot in Knob Creek, Kentucky, on one oceasion.
WATSON has since visited ANDERSON in Hot Springs, Arkansas.
ANDERSON alsc stated that, after the robbery, they went to the
CRYSTAL SPRINGS MOTEL in an attempt tc determine if anyone
unusual-had stayed at this hotel since it is near their farm.
They believe that the robber may have stayed at this location

prior to the robbery.

ANDERSON was surprised that MC VEIGH did the bombing in

" gklahoma. This did not seem to be the TIM that she knew.
Howevey, ANDERSON admitted that MC VEIGH seemed to change the
longer she knew him. MC VEIGH mistrusted the U. $§. Government.
ANDERSON, however, did not want to hear that "hillshit® about the
Government being bad. She had heard about "MARK from Michigan.™
ANDERSON has never heard MC VEIGH talk about any militia.
MC VEIGCH was always just upset about the Waco incident. MC VEIGH
did mention that he had friends in Michigan, and he also talked
about a girlfriend in New York. MC VEIGH always had a 9mm on his
person. ANDERSON remembered that the letter which contained a
map was postmarked from Springfield, Missouri. She believed that
MC VEIGH could have sent the letter to them during his journeys
from either New York or Arizona. She remembered in MC VEIGH’Ss
1ast letter that he mentioned he might be coming by the first of

May, 19985.

ANDERSON was shown a letter written by ROGER MOORE to
TTM TUTTLE. ANDERSON was aware that MOORE had written this
letter, but she stated that she had not seen it before.

ANDERSON advised that she was the K. ANDERSON mentioned
in the book "AMERICAN ASSAULT COMPANY," THE CANDY STORE.
ANDERSON advised that she worked for this company which was
started by MOORE and ANDERSON. MC VEIGH was aware of this
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brochure, and she remembered selling some 308 tracer rounds to
him. She also gave MC VEIGH some 22 spotter rounds. The company
did not get a lot of business, and people found out about it
through the *"shotgun News." Individuals could order a catalog
for $1. The more serious shoppers would purchase a catalog.

ANDERSON characterized MC VEIGH’s and MOORE’s
relationship as based on guns and military things, not politiecs,
. Since ROGER MOORE had been a sergeant in the Air Force, he was

able to relate to MC VEIGH.

ANDERSON advised that she would be glad to submit to a
polygraph to verify her statement.

The fellowing is descriptive/personal information
regarding KAREN GARLAND ANDERSON: :

-

i Race ‘ White
F Sex . Female
A Date of Birth January 21, 1843
- o Height Sr4n
) Weight 158 pounds
Eyes Blue
Hair i Red

Social Security
Account Number ({SSAN) 486-42=-2132
Arkansas Driver’s
License Number S00~14~6510
Address 6535 Albert Pike,
Royal, Arkansas 71968 -
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Date of memwo Yo
Stephen Jones { Bob Nigh

To

From s ‘ -~ o

Reference : nterview with @tff_t}y James MeVeigh ™,
F-c- I - El Reha e e

"

Date of interviews pecember 12, 1985 . -

.

on-December 12, 1898 af approximately B:49 a.m., 1 met with
Tim MeVeigh at the FC1 E1 Reno in El Reno, Oklahoms.

/1 asked Mv MeVeigh to te me &gdin, { ¢oums tanees on how
pe £ad Andy met, Mr MgVeigh tated that he had been Working a
boéth ab a gud show and that Andy just showed up. Mr MoVeigh

stated that the general sonversation throughoui the gunshow was

tme ineideat in Wace, Texas. Mr MeVeigh stated that he and Andy

spoke briefly apout the Waco ineident and that almest tmmedintely,
Andgy called tor two of hid companicas 0 {oln wim aft the booth
with My Meveigh- '

1 asked My Mcvelgh to tall me the pames of the other pecple
working the booth with nim. Mr MeVelgh jmmediately told me that
the booth belonged to Roger Moore (ake: Dob Miller) and that ne
was ounly helping him. Impediately. afrar telling te this, Mr
MeVeligh guiekly told me that he had rented & very small seetion of
Mr Moare's booth where he s01d bis own items. *Note that this Is
e Tirst Cime that M MeVeigh- scknowledged that Andy was
ageorpanied by twe pther men when they met and, it is slso the
first time that Mr MeVeigh mentioned that he was working with
Roger Moore when he met Andy gtraussmier.

Exhibit D
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The expression om Mr Meveigh's face was that of amger. Mr 1’
MevVeigh stated that it Moore everl deecided to testifly against Rim,
that there was enough evidence available to siak Roger Moore. - Mr
MoVelgh stated that durisg the months August~Geptenber, 1994,
Meare sold him 9 rginestiks™ at $10.00 each. Mr McVeigh stated
that Mosre had cases of the the explosive rginwstike” but that he _
didan't sell them to just anybody. Mr MeVeigh stated that Roger v
Moors was involved in the gell of several othe? things and that
Moore was very much anti-goverament. Mr MoVeigh statfed that he
mede several "Kinestik® purchases from Moors and that Moore even
commented to him that he didn’t mind selling him the vginestiks" .
pecause he knew that he (McVelgh) would put them te good use.

1 asked Mr MeVeigh if Terry Nichols ever nongat mKinestiks™
from Roger Moore anﬂ—ﬂh‘mn¥eiahupaplied that Terry. Was na&ver .. e
around when the purchases were made, I told Mr MeVeigh that 1 )
tound it totally impossible te pelieve that Terry Wiehols and.
Roger Moore never became agguainted with each other. Mr MeVaigh
immediately replied fhat Tercy Nichols and Reger Moore did speak
en’ the telephone but that to nis reeolloction they had only one
conversation, I looked at Mr McVeigh ahd smiled then told him
that he wag full of shit,

. %Note ihat in my September 38, 1095 interview with Hoget

‘moore at tha Sands Hotel and Casino in Las Vegas, Nevada, Mr Moore

stated that he had never peard the voice of Terry Nishols. Wr
Moore Also stated that he gid converse with the person Who rebbed
nim for several minutes but that the robber did most ol the
talking. [ azked Mr Moore ¢nat if he had the oppertunity fo bear
the voice of the Terty Nichols todey, would he be able to compars
it to the robber's voles. Mr Moors immediately replied thai he

© 4id net think that he would be zble to idantify the voice at ajil.

I told Mr MeVeigh that Roger Moore t01d me that he was glad
that the FBT &id not search Eie hoyse e day aftar the bhombiag
hesauvse if they had done 30, that they. .would have found more
wegpons in bis home than were foupd at the Pavidien Compound in
Waco, Tezes. M MeVelgh inmediately replied that the FBI would
save found cases of "Kinestiks.® |

Mr MaVelgh stated that Roger Moore and his girifriend, Earen
Anderson, purchaged approximately 109,000 VHS blank tapes for the
purpose ol copying Tr iple-X f1lms and then seliing them at the guun
shows for 53,00 each, B MevVeigh stated that the tapes are kept
under the ¢ountsr and that a list of the tilms 1s kept to one side
for people to review prior to the purchase, Mr MeVeigh stated
that to his knowledgs, Boger Moore and Karen Andecson stiill sell

thege pirats pornography movies.

Mr MeYeigh, s
Roger Moore. Mr peVeigh stated that he had -
shirt from.; ST -w~w¢ @¢N,wA::” -

tated that he onece sold a "White Power" shirt to
ousdy- bought the
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1 toid Mr McVeigh to expect Marife Niehols to testify against
nim. I reminded Mr Mavelgh that Marife and Terry Nictols had a

- damily. I told Mr MeVeigh that {n the majority of major eases, 4

witness, for the sake of the family, would do whatever he or abes
asould, to help the other femily member, even §ir it meant putting
the entire blame cnh the athar person. 1 told Mr McYeigh that we
had to know shead of time whether Marife had knowledge about”

anything that could be damaging te him,

n_i:_'.,Mﬂ"eig'h stated that Marifs once saw him and Terry Nichols. ..
préeticing with explosives, Mr NeVeigh stated that they werd
disgherging "Einastiks.”® *Note that one Kinestik iz egquivalent to
ong stick of dynami te.

Mr McVeigh also stated that he had several ssexual affairs

‘with Merifs guring the time that he lived with Marife apd Tercy

—~

Nichols. Mr MeVeigh stated that they had sex guring the times
that Terry was at work. I told Mr MeVeigh that Marife could
eamily deny the allegations and he immediately tolg me to just
menticn his waterbed when | spoke to her, that she would know what
it meant. Mr McVeigh stated that the aifairs pecured during the
summer of 18%4.

1. told Mr MeVelgh that I had solid information soneerning
Roger Moors (aka: Beb Miller), I mentiopad that the FBI has been
inereasing the pressure or Moore and thet ft was just & matter of
tiie bafore Moore decides to coopwrate. 1 remiaded Mz MaVelpgh -
thut comradery flies out the window when tha noose begans fto
tighten. 1 told Mr MeVeigh that there was ae deukt in my miad
that Roger Moore could be a Very damaging witness. Mr MeVeigh
replied that he really dida't think that Moore would say &nything.
1 told Mr MeVeigh te wake up «nd smell the coffaas. 1 remiaded Mr
MeVeigh sbout Mike apd Lori Fortier, James Bosencranz and then
told him that Mr Moere was not a stupid men, that if it ever came
down teo making & choied about whose ass o 38vVe, that he (Meveigh)
eould kiss his ass good-by.
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ALLIANCE SERVICES

INVESTIGATIVE MEMORANDUM
TO: Michael E. Tigar
Ronald G. Woods
FROM: Roland Leeds CASE:  Nichols
DATE:_ . Qctober 10, 1996

RE: Roger Moare

This report will produce a brief overview of the life of Roger E. Moore. The resources
utlilized for this report were FB1 302 reports and evidence.

The following are the personal statistics of R. Moore:
Raée;: ' . White
Sex: Male

Date qf Birth: 12/20/34

Height: . 6'
Weight: 225 ibs.
- Address: 1. 6435 Albert Pike Road

Royal, AR 71968
(May - Mid-December)

2. El Captain Mobile Homes
12939 Indian River Drive, Lot 10 or 13
Sebastian, FL 32958
(January - April)

Telephone: 1. AR: 501/767-2431
2. FL: 407/388-0173

Exhibit E



~TTORNEY WORK PRODUCT; PRIVILEGED & CONFIDENTIAL |]

-~

Tigar & Woods/Roger Moore
9/20/96, Page 2

Florida Driver's
License Number;  M600-725-34-460-0 issued 12/20/94 [ expires 12/20/98

Social Security: 479-32-4894

Military: LJ.S. Air Force
Rank: Armament Sergeant
Captain of the Rifle Team
Length: 7 years

Banks: First Union Bank, FL
- Arkansas Bank and Trust, AR

Roger qugg,,metfhis wife, Carol, in the fifth grade in Sioux City, lowa, and were
married in May of 1855, Roger then attended Morning Side College and worked for
the Sotial Security Administration in Sioux City. After he finished college, they moved
to Riverside, California, where they resided for approximately one year. They subse-
quently moved to South Carolina where he worked as an assistant city manager. After
living in South Carolina for one vear, they moved to Tulsa, Oklahoma. -

Roger attended the University of Tulsa whére he obtained his Masters in Business
Management. While attending graduate school, he worked for North American
Aviation and was a manager in the Engineering Department. Roger held a “Top Secret”
clearance while employed at North American Aviation, now Rockwell International.
After living in Tulsa for several years, they moved to Fort Lauderdale, Florida, for a
year. They then moved to Pompano Beach, FL, where they resided for the next 20

years,

While living in Florida, Roger became involved in the boat business, selling partially
completed and completed 36' fiberglass boats. Some of these boats were utilized by
the U.S, Navy in Vietnam as “oatrol boats,” He also built boats for the “elite” for ocean
racing. Roger had a total of five boat-building companies from 1966 until around 1977
- when he sold the businesses and property. The last two companies he owned are
"dentified as Ensign Marine Inc. and Trophy Marine Inc., based in Ft. Lauderdale,
Florida, and they were large encugh to be publicly traded.

Roger and his wife made a tremendous profit off the sale of the businesses, which
enabled them to live off the proceeds via investments in stocks and bonds for the last
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20 years. After the sale, he began to travel extensively throughout the country looking
for property to purchase in order to establish a ranch. Roger first purchased a ranch in
Royal, Arkansas, on ©ld-Dallas. Road. or Timber Lake Drive called .the “Sunshine
Ranch” where he lived with Karen Anderson (girlfriend) for approximately 7 years.
This property was purchased in 1985 and is about four miles away fromvhis current
residenice on 10-acres tocated-onAlbert Pike Road, where he has lived for about 4
years. Roger usually divides his living location and spends 6 months in Arkansas and
6 months in Florida each year. '

Roger was a victim of a theft on his Arkansas ranch on Old Dallas Road on 8/11/86 at
6:30 pm. A potential housekeeper, Patricia R. Cicatello aka Patricia R. Spring, of
Ashtabula, OH, stole $11,000 in cash and fled while Roger and Anderson had gone
into town for several hours. A warrant was issued for her arrest for theft by the Garland
County Sheriffs Department. Cicatello was never arrested for the theft. She eventually
comm{itt-e%f suicide in Apache junction, AZ, near Phoenix on 4/14/94.

rd
On-10/16/86, Layton Noel, a friend of Roger and Anderson who was staying at their
ranch, commitied suicide in their garage while Roger and Anderson were on a week-
end trip to Tulsa, OK. The cause of the death was determined to be carbon monoxide
poisoning investi gated by the Garland County Corners Office.

Roger met his current girifriend, Karen Garland Anderson, about 11 years ago in Fort
Lauderdale, FL. Anderson, according to Carol Moore, she is just a friend of Rogers and
is a hired “ranch hand” who is paid a monthly salary. Also, Anderson is very jealous
and wants Roger all to herself and becomes tense when Carol Moore visits the Arkan-
sas ranch. Anderson was a professional horseworman and has held a world equestrian
title in jumping. She has more recently operated a business called The Assault Com-
pany and The Candy Store, She sells ammunition and parts for firearms. Roger doesn't
possess an FFL; however, Anderson holds one in the name of “Kathy” Anderson.

Karen and Roger were investigated in 1989 by the ATF and the Arkansas State Police.
The police received information from a “confidential informant” in Florida that “Robert
. Miller” could send hundreds of pounds of explosives (C-4) via UPS from Arkansas to
‘Florida. The Garland County Prosecuting Attorneys Office issued a subpoena on May
3, 1989 in order to investigate Roger Moore and Karen Anderson.
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The query of Anderson through Arkansas Crime Information Center provided the
following information:

Karen Derr Anderson, white female, date of birth 1/21/43, 5' 4", 135 lbs., biue
eyes and red hair / address of Route 2, Box 924, Royal, Arkansas. Federal Firearms
License issued to Kathy Anderson P.O. Box 2406, Hot Springs, Arkansas. .

ATF special agent Alexander was supposed to have his “Cl” in Florida attempt to
contact Roger Moore 5o that he may send the explosives; however, the case was closed
on May 4, 1989 without an explanation. '

Anderson and Moore were also investigated on March 5, 1993 by Arkansas State Police
and the ATE for possibly selling illegal weapons via mail to a convicted felon, Ron
Goldberg of Oregon. FBI Special Agent Hobbs of the FBI Hot Springs office advised
theredwvasn’t any weapons violation of Anderson's license privitege; therefore, the case
was closed. |

Anderson was contacted via telephone by Media Bypass Magazine reporier Lawrence
Myers on january 11, 1996 regarding Roger. Myers asked Anderson if Roger had
worked for the ClA or FBI in an undercover capacity during the frar/Contra affair. He
also asked her if she had information that during the robbery if Roger was supposed {0
be murdered, yet he was only maced. Anderson subsequently reported this telephone
conversation to the FBL.

Anderson became acquainted with Steve Colbern through her business, American
Assault Company, three or four years ago. Colbefn telephoned inguiring as 10 the
availability of .50 caliber and .308 caliber ammunition. Anderson would not accept his
phone order and required him to send in an order blank and money order via mail.
Anderson then shipped the ammo to Bullhead City, AZ, to possibly a street called
Rivera Drive. Anderson shipped two or three orders to Colbern over approximately a
one- to two-year period and spoke to him via telephone seven or eight times. Colbern

- told Anderson he was a chemist, he would also speak of anti-government rhetoric
‘during some of their phone calls. Most of the calls were three or four minutes in
length, and Cotbern would call from a pay phone.

Anderson’s last communication with Colbern was about a month before the OKC
bombing. Anderson wasn’t aware Colbern was a Federal fugitive at the time she was
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dealing with him. Colbern never implied or referred to anything about the OKC
bombing during his conversations with her.

Anderson realized a common ground between Colbern and McVeigh due to their
interests and location and tried to arrange a meeting between them. As a result,
McVeigh placed a note on a pole in the California desert for Colbern to setup a
rendezvous. McVeigh subsequently said he attempted to meet Colbern by placing the
note in the desert but then lost the desire to meet him.

On November 4, 1994, Anderson re-mailed a letter Colbern sent to her at Colbern’s
request. The reason behind the re-mailing of the letter was so that Colbern’s girlfriend
would not know his location. She mailed it several weeks after she received it from
2 location near Texarkana, Texas, on the way to Shreveport, Louisiana, to attend a
sports gun show. ”

Wheﬁ')Anderson was first questioned by the FBl regarding Colbern on May 5, 1995,
she stated, after consideration, she was unfamiliar with him. However, on May 17,
1995, when questioned a second time about Colbern, she remembered her contact
with him. :

Moore started visiting gun shows as a hobby about 20 years ago. It wasn't until about
gight or nine years ago that he attended as an exhibitor selling ammunition, firearms
accessories, firearms parts and firearms. Moore obtained his supplies through Nato or
Ammunition Surplus. Another source was the Solider of Fortune gun show in Vegas
or the Knob Hill, KY, gun show. At the peak of his accessory business, he netted 40k-
50k, although it was only a hobby and he didn’t need the money. Roger never sold
anything that would bring the attention of the ATE. He didn’t possess any type of
firearms license. Roger stopped selling a few years aga hacause of the difficulties
raised by the Brady Bill. While at gun shows, Roger would use the alias of “Bob
Miller” while conducting business. According to Moore, nine out of ten people a!so] :
used an alias at gun shows. :

* Roger met Tim McVeigh during the second week of January 1993 in Ft. Lauderdale,
"Florida, at the National Guard Armory gun show. While at the gun show, Roger
noticed McVeigh at the back of the room; he was wearing Desert Storm fatigues and
shiny boots. Roger was attracted by McVeigh's fatigues and decided to approach him.
McVeigh had a table and was setling various items such as electrical clocks, t-shirts,

duffle bags, guns and copies of the Turner Diaries.
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McVeigh told Roger he was living out his car and needed to make some money in
order to eat. Roger purchased a clock from him and also gave him sorme sandwiches.
During this initial meeting, Roger and Tim agreed to meet at the Dinner Key Gun Show
in Coconut Grove, FL, in a couple weeks, They subsequently shared at table in
Coconut Grove the first week of February 1993, and McVeigh paid for it.

Moore ran into McVeigh in April 93" at the Tulsa, OK, gun show, September 93' at the
solider of Fortune gun show and October g3' at the Knob Creek, KY, gun show.

During the Spring of 1993, McVeigh came by Moore’s ranch in Hot Springs for his first

visit. Sometimes Tim would help with chores, but usually he would do whatever

pleased him., On a couple of occasions, Tim would spend several days at the ranch

and then decide to leave suddenly and head West; Moore assurned he was headed for

Arizona aftter-the second visit. McVeigh's third and last visit to the ranch was in May

1994; Moore thought McVeigh left for Mississippi and Florida.

/

The ‘reported robbery occurred on November 5, 1994 at approximately 9:15 am

starting just outside Roger’s house on the gravel driveway. The unidentified robber,
armed with a shotgun, ordered Roger back into his house and tied him up. Roger was
able to provide a very detailed description of the robber from head to toe.

The robber tock approximately 1 hour 20 minutes to take approximately $64,000 in
items including 77 guns, 200-250 of pieces precious jewels, camera equipment and
$17,650 in cash, silver and gold according 1o the Farmers lnsurance report and adjustor
Rick Spivey. The Garland County Sheriff’'s Department report differs slightly, indicating
there was between $20,000-24,000 in cash, sitver and gold taken. Apparently none
Lof Anderson’s jewelry or property was taken during the robbery.

Immediately after the robbery, Roger fled his residence to call someone about the
robbery, since his phone lines were cut, after he freed himself from the bindings in
only 60 seconds. {Roger said the robber initially tied him up with police ties however,
they were too tight and at his request, the robber took off the ties and re-tied him with
‘ duct tape). He used his closest neighbor’s phone, which is Walt Powell of 6447 Albert
Pike Drive. Mrs. Powell was home alone at the time and let Roger in to use the
phone. Roger was sporting a .45 pistol in his belt when he entered their home.

Mirs. Powell said Roger made a phone call and talked to someone in a low voice and
told them what had happened during the robbery. Mrs. Powell then called her son,
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Lance, to come over; Lance lives in a mobile home on her property. He stayed with
Roger while she retrieved her husband who was working at a nearby church.

Lance said his father, upon his father’s return, had to coax Roger into calling the
Sheriff’s Department to report the crime. He also felt it strange because he and his
father helped repair Roger's cut phone line. Roger seemed to know exactly where it
was cut “if Roger had immediately fled bis house, how would he know where the line
was cut?” Mrs. Powell also felt Roger was not acting “real;” he seemed to be putting
on an act. Mrs. Powell stated their dog never barked during the morning of the
robbery, however, Roger said it had.

The FBI interviewed the Powells on April 29, 1996 regarding the robbery. On all of
the three statements of the Powells, Special Agent Hays concluded by saying the
Powe;lis “have-not been interviewed by any deferise investigator of attorney.”

Roger'told the Garland County Sheriff and the FBI he felt Tim McVeigh masterminded
the fobbery; however, he has also accused a lot of other people, including the Sheriff’s
Department’s own deputies of conspiring with McVeigh. Roger asked the FBIl to
investigate the Garland County Sheriff's Department to see if the Sheriff’s Deputies had
stolen the list of firearms serial numbers which were stored in his van. When the van
was stolen by the robber, the Tist of serial numbers had been kept in a “storage pocket”
in thevan with $600 cash, but the cash was not taken. The lead investigator for the
Garland County Sheriff’s Department is Shelby Terry, and his supervisor is Capt. Larry
Sanders.

Roger attempted to hire private investigator John Brown from Alexander, AR, to
conduct an independent invesigation aside from the Garland County Sheriff's Depart-
ment Roger. He also worked together with other people who have also been victim-
ized by armed robbers in the Arkansas area, and they collected $30,000 in reward
money. The other victims were three pawn shops, Ron Winkie and a physician.

McVeigh wrote a letter postmarked January 12, 1995 in response to Roger’s letter sent
* to him soon after the robbery. Roger's first letter to McVeigh is not available and was
probably destroyed by McVeigh after its receipt. Roger wrote another letter o
McVeigh postmarked in Apri! 1993, which contained a lot of cryptic language in it's
content which pertained to the robbery and other matters.
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Anderson stated that she received a “letter”at her post office box addressed to Carol
Moore, Old Dallas Road, Royal, AR, postmarked January 26, 1995. The retumn address
is K. Anderson Box 2406, Hot Springs, AR, which also includes a military type emblem
over the return address area. The letter was returned as “insufficient address, return to
sender.” The envelope only contained a map (Delorme Mapping) detail of the Old
Dallas Road area, which is the previous area where Roger lived. Anderson and Roger
expressed their concern over the letter, interpreting it as a threat because they have
been searching for the “robber.” Roger and Karen felt the map implied “the robber”
knew where they lived, giving the impression they might be in danger. '

Moore also visited with a friend of his from Colorado Springs, CO, Wayne W. Tiede,
when Tiede visited him during Thanksgiving 1295. Moore showed Tiede a pillow case
that matched the stolen bedspread taken during the robbery of Moore. With this
information-irrmind, Tiede, who is originally from Herington, KS, decided to stop and
see his‘mother and an old friend on the his way back to Colorado. Tiede's old friend
residés across the street from Terry Nichols” house on 2nd Street. Tiede and his wife
decided to walk over to Nichols house based on curiosity. They locked inside the
“house through a north window and observed a bedspread which appeared to a match
to the pillow case shown to them by Moore. The FBI was then notified, and Tiede

subsequentty identified photographs shown to him by the FBI of Terry Nichols
property.

The following photographs were identified:
Book number 48, roll 2324 frame 4: as the window Tiede looked in next to tree
Book number 48, rol! 2330, frame 3: bedspread
Book number 48, roll 2330, frame 9: bedspread
Book number 45, roll 2309, frame 12: bedspread
" Roger was arrested by Oklahoma Highway Patrol Troopers Cookson, Colbert and
“McClellan for shooting at an occupied vehicle during a traffic altercation and for the
possession of drugs. Roger subsequently filed a formal complaint against Trooper

McClellan via a letter to Senator inhofe which caused the OHP Internals Affairs inquiry
against McClellan. McClellan assisted other the troopers by conducting the inventory
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of Moore's vehicle incident to the arrest; he never spoke with Moore. Moore filed the
complaint against the wrong trooper, it should have been filed on Trooper Colbert.

Richard McLaughlin, Attorney at Law of
defend him regarding the November 23,
Court of Wagoner County, Oklahoma.

Wagoner, OK, was retained by Moore 10
1993 criminal case against him in District

McLaughlin stated Moore acted “real snappy and smart” at every court appearance.

He was loud and said inappropriate things
Moore acted as if this was all a consp

to'the judge, such as “this is all nonsense.”
iracy among the OHP, personnel in the

courthouse, the District Attorney and Mclaughlin. After the case was disposed, Moore
was verbally threatening by saying he was going to “get his attorney and the troopers”

according to the District Attorney’s office.

>

On Ogtéia:ér 20, 1995, Moore came into McLaughlin’s office angry and cempiéining
that he overcharged him. Moore had insisted in hiring a private investigator to

intérview the victims and then offered th

Moore $3,200, which included the private
get the ail the charges reduced to one charge of transporting a loaded firearm. The
court cost and fine was a total of $303.00.

—

N

em a cash settlement. McLaughlin billed
investigator’s fee. MclLaughlin managed to

Durin‘g Moore’s October 1995 visit to his attoney’s office, Mclaughlin “threw” Moore

out his office. During the confrontation,

McLaughlin told Moore that he hopes the

government indicts him for financing the OKC bombing. in response, Moore then got
a funny look on his face and stated they would not do anything to him because he was
a protected witness. Mctaughiin thought Moore had taped their conversation because
Moore kept patting himself as if he had a tape recorder.

When McLaughlin was defending Moore, Roger brought him a lot of letters from
people across the country as recoramendations to try and help with Roger's sentencing
phase. Moore even said that he would get a letter from a Federal judge in Ohio, but
. it never arrived. Moore had his lawyer from Fort Lauderdale, Florida, call MclLaughlin
"to consult with him during the case. Moore also had a friend, who is a Tulsa attorney

identified as Ben Murdock, come to Wagoner 10 render assistance and counsel to him

at the time of his arrest.
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The former owner of Sanders Bail Bonds in Wagoner, OK, and agent for Charles Smith
Bail Bonds, Dianna Sanders Burk, bailed Moore out of jail after his arrest. Karen
Anderson initially approached Burk at her office and produced $50,000 in cash and
told Burk that the Sheriff at the jail refused to take the bail money for security reasons.

Burk talked to McLaughlin after Moore’'s confrontation in October 1995 regarding
Moore's solicitation of another bail bondsman. An unidentified bondsman, who is an’
agent for Charles Smith in Oklahoma, spoke to McLaughlin’s brother, Marty, of Logan,
County, OK. The bondsman ‘said that Moore had tried to arrange bond for Tim

McVeigh when he was held at the Noble County Jail after his April 19, 1995 arrest and
prior to authorities determining McVeigh's connection to the OKC bombing.

In one conversation Burk had with Moore after the bombing, Moore said McVeigh was
not a bad guy andhat the “Feds” were just setting him up. Burk said Moore also tried
to contact her at her former bail bond business in April 1995 for unknown reasons.
Moo{gé‘s atternpt to contact her could have been to request assistance in arranging bond
for McVeigh. Burk is currently a police officer with the Wagoner Police Department.

Marty McLaughlin, Attorney at Law in Stillwater, OK, said bail bondsman Brett Goad
told him McVeigh called him after being arrested on April 19, 1995. McVeigh
requested that Goad attempt to bond him out of jail; however, -‘McVeigh never
mentipned Roger Moore was going to assist in the release procedure in any way.

Roger Brett Goad, doing business as Coldrion Candy Bail Bonds, Pawnee, OK, said he
received: only ane collect telephone call from McVeigh on April 20, 1995 at
approximately 8:30 a.m. Goad told McVeigh to call him back once his bail was set by
a judge, but McVeigh never called back. Geoad never implied anyone else was waiting
to bail McVeigh out of jail. McVeigh told him that he had a father as well as friends
who could help in posting bond.

When the outgoing telephone calls from the Noble County jail were évaluated by

Roland Leeds, it was determined four telephone calls were made to Goad Bail Bonds
. at telephone number 405/624-1111. The telephone record shows two calls were
* made on 4/20/95 at 6:37 p.m., and two calls were made on 4/21/95 at 11:15 a.m.

('The following documents were used as resources in these report: 7



“ #__é_'?_TORNEY WORK PRODUCT; PRIVILEGED & CONFIDENTIAL “

Tigar & Woods/Roger Moore
9/20/96, Page 11

EB| 302 numbers: 14855, 14854, 14853, 14841, 12655, 12657, 12656, 12689,
12250, 12011, 11941, 11363, 11833, 9256, 5558, 5206, 4504, 1719, 1533,
1524, 811, 810, 762, 675 and E-2415, E-5654, E-6954, E-6955, E-7052, 181682,

1A20, 1A5339
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